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Inleiding 

De klankbordgroep bestaat uit een groep deskundige inwoners. Vanuit de visie: burgerparticipatie.  

Wij zien veel namen van raadsleden terug in de klankbordgroep.

 

1.   Hoe is deze groep samengesteld? 

antwoord  De Klankbordgroep bestond uit een gezelschap van 14 mensen. Drie vanuit de sport, 

twee vanuit een kernraad, drie vanuit kunst/cultuur, iemand vanuit het 

Vrijwilligerspunt, iemand vanuit een kinderboerderij, iemand vanuit een 

seniorenvereniging, twee raadsleden en een commissielid. 

 

2. Zijn de dorpsraden benaderd bij het  samenstellen van de klankbordgroep? 

Antwoord Ja, deze zijn benaderd. 

 

De naleving/ handhaving van verstrekte subsidie wordt maar met mondjesmaat toegepast. 

 

1. Graag toelichting wat de reden is, dat men niet jaarlijks een tussenstand moet opgeven 

van subsidieontvangsten en uitgaven. 

Antwoord Wat men jaarlijks moet indienen aan verantwoording is afhankelijk van het soort 

subsidie en van de hoogte. Kleine subsidies (tot € 5.000,-) worden direct bij de 

verlening vastgesteld en grote subsidies (vanaf € 5.000,-) worden vastgesteld nadat er 

een verantwoording is gedaan. Direct bij verlening vastgesteld betekent: de eerste 

subsidiebeschikking bevat direct een vastgesteld bedrag en dat wordt in principe niet 

meer gewijzigd. Dat scheelt een hoop administratieve rompslomp voor zowel de 



 

 

aanvrager als de behandelaar en biedt de ontvanger snel duidelijkheid. Grote subsidies 

worden pas vastgesteld nadat er een verantwoording, zowel inhoudelijk als financieel, 

is ingediend. In sommige gevallen wordt er ook nog een tussentijdse verantwoording 

ingediend, of worden er voortgangsgesprekken gevoerd. Over het algemeen geldt: hoe 

hoger de subsidie, hoe intensiever het contact. Subsidieontvangers moeten zich dus wel 

degelijk jaarlijks verantwoorden, en dat gaat over meer dan alleen de inkomsten en 

uitgaven. 

 

2. Wordt niet uitgegeven subsidie teruggevorderd? 

Antwoord Dit hangt af van de situatie. Soms wordt een subsidie vooraf verleend op grond van een 

bepaalde maatstaf. Bijvoorbeeld: een subsidie van € xxx,- per kindplaats op een 

voorschoolse voorziening, maal y kindplaatsen, geeft een verleende subsidie van € zzz,-. 

Als vervolgens uit de jaarverantwoording blijkt dat een lager aantal kindplaatsen is 

gevuld, dan wordt de hoogte van de subsidie bij de vaststelling aangepast (verlaagd). In 

dit geval wordt een deel van de subsidie dus teruggevorderd. In andere gevallen staan 

we toe dat een deel van de subsidie gereserveerd wordt. Dorpshuizen mogen 

bijvoorbeeld reserveren voor hun meerjarenonderhoud. In dit geval wordt een niet 

uitgegeven subsidie dus niet teruggevorderd. Gesubsidieerde instellingen mogen altijd 

in beperkte mate reserveren om financiële klappen op te kunnen vangen. Dat draagt bij 

aan een gezonde financiële huishouding en voorkomt op de lange termijn problemen. 

  

De bespreeknotitie van vorig jaar beschrijft de knelpunten dat het college een subsidie niet toekent 

en de raad dit erna gaat weerleggen. 

 

1. Hoe is dit knelpunt opgelost en hoe vinden wij dit terug in deze subsidieverordening? 

antwoord Er zijn op meerdere fronten oplossingen doorgevoerd. Allereerst is de hardheidsclausule 

in de Algemene Subsidieverordening aangepast, zodat het college meer maatwerk kan 

leveren bij het verlenen van subsidies. Een subsidieaanvraag hoeft daardoor minder snel 

te worden afgewezen en er kan makkelijker naar een passende oplossing worden 

gezocht. Daarnaast zijn er met de aanpassing cq. komst van het Activiteiten- en 

Kernenbudget (AKB) en de Duurzaamheidsregeling meer mogelijkheden - ook budgettair 

- gekomen om initiatieven financieel te ondersteunen. Het AKB is in 2017 geëvalueerd, 

wat heeft geleid tot een regeling die beter aansluit bij de praktijk. Mochten we 

desondanks een initiatief ontvangen waarvoor geen subsidie(regeling) beschikbaar is, 

maar dat we wel financieel willen ondersteunen, dan kan het college de raad 

voorstellen een budget beschikbaar te stellen. Niet alle initiatieven zijn in een regeling 

te ‘vangen’, dus de raad zal altijd – ook buiten het vaststellen van de subsidieplafonds 

om – een rol houden in het faciliteren van initiatieven met subsidie. 

 

 




